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Tingrådet indkalder hermed til tingmøde søndag den 3. september 2017 kl. 10:30 
  
 
 
1. Tingmødet åbnes og nye punkter tilføjes 

Tingmødet blev traditionen tro åbnet af den ældste tilstedeværende – også denne gang Jørn. 
Som eneste vejlaugsrepræsentant foreslog René sig selv som dirigent. René oplyste desuden, 
at han havde lovet Hans at notere fra mødet, hvorefter Hans ville udsende et referat af ting-
mødet. 
Lis ønskede tilføjet et punkt til dagsordenen: Hjemmesiden. 

 
2. Hjemmesiden. 

 Lis orienterede om den hjemmeside, hun har lavet til Foreningen af Parcelejere ved Buresø, 
Jørlunde Overdrev: www.flodemaal.dk . Specielt gjorde hun opmærksom på, at hun har lavet 
tre menupunkter ’Tingmøde’, ’Vejlaug’ og ’Buresøsti’, hvorunder vi kan lægge informationer, 
referater mv. Vi skal dog være opmærksomme på, at hjemmesiden er offentlig tilgængelig, 
så der bør ikke lægges personfølsomme oplysninger op. Hvis man sender indholdet til Lis, vil 
hun lægge det op. Domænet har kostet et mindre beløb, men ellers er hjemmesiden gratis i 
drift. 

 
3. Orientering. 
x Udbedring af stien.  
x Skal/kan vi blive repræsenteret i udvalg om Buresøstien/Lis? 

Sonja har tidligere stået for kontakten til kommunen, og vi har nu brug for en anden til den 
opgave. I denne omgang meldte Lis sig til at kontakte kommunen – specielt om mudrede 
strækninger. Dette punkt dækkede også punktet om at blive repræsenteret i udvalg om Bu-
resøstien. 

 
4. Fælles veje. 
x Status og vedligeholdelse:  

Beholdningen i vejlaugets kasse er pr. d.d. 2.741,69 kr. (og ikke tom som skrevet i indkal-
delsen). Det bør ifølge Ole M. række til en udbedring inkl. grusbunker (Lars mindede om at 
huske grusbunke til den trængende sti ved knækket ved Birte).  
René videregav Ole M.’s forslag om at opkræve indbetalinger pr. 1. januar 2018, hvilket der 
var tilslutning til. Standard gebyret er 1.225kr./817 kr. for helårsbrug/sommerbrug af vejen. 
Der var uenighed om, hvorvidt Steen (Buresødal) havde ryddet sne i vinters – eller om det 
var året før.  
De fremmødte udtrykte taknemmelighed for, at Hans på sine løbeture sørger for at holde fle-
re vejstrækninger i god stand – det sparer os for ekstern vedligeholdelse. Taknemmeligheden 
mente de fremmødte skulle materialisere sig i form af tre flasker vin til Hans. Hans har fået 
overbragt tre flasker Ripasso 2015. Hvis nogen skulle finde valget ekstravagant, kan René 
oplyse, at han har udvist sømmelig påholdenhed: De er købt på tilbud. 

 
5. Valg af vejrepræsentant. 
x Udpegning af repræsentant Birkevej: 

 René blev genvalgt til repræsentant for Birkevej (uden modkandidater). 

http://www.flodemaal.dk/


  

x Udpegning af repræsentant Tjørnevej 
Vi skulle også finde en erstatning for Sonja, som tidligere var vejrepræsentant for Tjørnevej. 
René lovede at spørge Niels (Mias kæreste). Hvis det ikke bærer frugt, er andre fra Tjørnevej 
velkomne til at melde sig. 
 

6. Næste Tingmøde 
Næste tingmøde bliver søndag den 2. september 2018 kl. 9:30. Bemærk nyt tidspunkt (bir-
ketræet skygger efterhånden alligevel hele formiddagen). 
 

6. Eventuelt 
Ejler orienterede om, at udsigterne til at komme i betragtning til tilskud fra bredbåndspuljen 
er så godt som ikke eksisterende. Flere udvekslede erfaringer med deres nuværende løsning: 
Flere har mobilt bredbånd, nogen har sløvt bredbånd, René har 20 Mbit via telefonstikket. 
 

 
 
Rene, Birkevej     -     Hans, Buresø 
 
Udsendt den 14 september 2017 
Fordelt med e-post til: Plantagevej 2, 4, 6, 8, 10, 12 - Tjørnevej 1,3, 5, 7 – Buresø 2, 3, 4, 6, 8, 10, 12 - Birkevej 2, 6, 8 
Omdelt til: Birkevej 4 


